

## Dagordning för Styrelsemöte

### Södra Älvsborgs Dreverklubb

28 mars Kl 18,30 hos Gert Holm

---

Närvarande: Håkan, Gert, Per, Michael, Jan, Cecilia

1. Mötets öppnande  
*Ok*
2. Val av sekreterare  
*Cecilia*
3. Val av justeringsmän  
*Jan och Per*
4. Kallelse till mötet  
*Ok*
5. Dagordning  
*Ok*
6. Föregående mötesprotokoll  
*Gicks igenom och godkännes*
7. Viltspårsrapport  
*Bordlägges*
8. Dreverprovsrapport  
*Inget att rapportera just nu. Vi pratar om att vi ska höja ytterligare till 650 kr, förslag 200 kr till klubben och 450 kr till domaren. Ingvar från Västsvenska tycker att vi ska ligga på samma summa, Magnus tar kontakt*
9. Utställningar  
*Nästa utställning 22 september, domare Gunnar Furvik. Ringsekreterare Annika Burman*
10. Kassarapport  
*Vi fick in ca 15000 på anmälningsavgifter, Kiosk ca 4000kr  
Bank 53816 Kassa 3278kr = 57095kr*
11. Drever SM  
*Jaktjournalen, Magnus kollar. Mikael Jägare ev filma under SM, Magnus kollar. Vi gick igenom vem som är ansvarig på respektive område. Per och Gert har koll på de flest domare och vägvisare, även marker är i stort sett klara. Mer info finns på Komihåglistan. Bestämde att vi beställer Glaspokaler till prispallen och glasplaketter till övriga. Vi bestämmer att det är 400 lotter 10 st a 100kr, vi sätter Lotterivinsternas tills nästa möte och sen börjar vi sälja därefter.*
12. Övriga frågor :  
*Förslag på att ha ett fotoalbum till klubbmästerskapet men vi kom fram att köra det på hemsidan ist.*
13. Mötet avsluta

Justeras:

Per Björklund

Jan Bolander

---

---

Sekreterare:

Cecilia Johansson

---